
LSS-handläggning

Du	och	dina	föräldrar	kontaktar	kommunen	om	stöd	el ler

information.

	

Dina	föräldrar	träffar	LSS-handläggaren	som	berättar

vi lken	hjälp	de	kan	ansöka	om	ti l l 	dig	och	hur	de	ansöker.   

	

	

	

	

LSS-handläggare	träffar	dig	och	dina	föräldrar	och	stäl ler

frågor	ti l l 	er.	Du	får	berätta	om	dig	själv.  

	

LSS-handläggaren	skriver	ner	vad	du	och	andra	har	berättat.

	

LSS-handläggaren	läser	i 	lagboken	och	tar	reda	på	om	du

kan	få	hjälp.

	



För	info	om	symbollicenser:	http://www.dart-gbg.org/licenser

Detta	bildstöd	är	skapat	via	www.bildstod.se

LSS-handläggaren	skickar	ett	svarsbrev	ti l l 	dina	föräldrar.	I  

brevet	står	om	ni	får	hjälp	el ler	inte	och	varför.

	

Du	och	dina	föräldrar	bestämmer	vi lka	som	ska	hjälpa	er.

	

LSS-handläggaren	träffar	dig	och	frågar	hur	det	går.

	

För	info	om	symbollicenser:	http://www.dart-gbg.org/licenser

Detta	bildstöd	är	skapat	via	www.bildstod.se


